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Írásbeli kérdés!

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Hende Csaba miniszterhez, mint a
Honvédelmi Minisztériumot vezető kormánytaghoz

„A lényeg, meg Gubcsi”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Igaz-e az a hír, hogy a Honvéd Egészségügyi Központ Állami Egészségügyi Központb a
történő integrálásának az lesz az egyik eredménye, hogy a HEK állományának nagy részé t
elbocsátják?

Kérem tájékoztasson arról is, hogy igaz-e az a hír, hogy a HM EI Zrt. munkavállalói 2011 .
novemberétől nem kapják meg járandóságukat, mert nem áll a cég rendelkezésére a szüksége s
pénzügyi forrás; igaz-e az, hogy a cég több hónapos közüzemi tartozással rendelkezik .

Az egész ország, pontosabban annak jobb érzés ű része fellélegzett, amikor Gubcsi Lajo s
távozott a HM Zrinyi Média Kft élérő l . Egyetlen kérdés maradt csak nyitva, amire eddig még
nem kaptunk választ : milyen juttatásokat kapott Gubcsi Lajos tisztségének megszűnésekor,
mennyibe is került a Magyar Honvédségnek és a Honvédelmi Minisztériumnak az oly régót a
várt távozás .

A választ írásban kérem.

Budapest, 2011 . október 4 .
Tisztelettel :
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